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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem kellene felülvizsgálni a vendégház 
pályázatokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az atlatszo.hu portálon megjelent „Főjegyzői hajlék a Zselic völgyében: falusi turizmus, vagy 
vagyongyarapítás fideszes módra?” cikkben a következőkről értesülhettünk:

„Sárhegyi Judit (Somogy megye főjegyzője) viszont magánszemélyként nyert 2013-ban szép 
összeget falusi vendégfogadó-hely létesítésére a Leader-programban. A húszmillió forintból aztán 
fel is épült a község közepén lévő üres telken 2015-re egy csinos kis műparasztház, a huszadik 
század korai évtizedeinek tornácos stílusát utánozva.

Érdeklődésünkre az arra járó falubeliek elmondták, hogy igen, ez a ház „főjegyző asszonyé, aki nem
itt lakik”, sőt, nem is lakik itt senki. Ő csak havonta egyszer-kétszer „tart itt egy bulit” a barátaival,
de amúgy üres a szépen rendben tartott ház. Igaz, semmilyen jelzés nem utal arra, hogy itt 
vendégfogadás folyna, ahogy a pályázati támogatás tényére utaló felirat, tábla sincsen.”

Kérdezem Önt:

1. Felül kívánják-e vizsgálni a fenntartási kötelezettséggel még érintett vendégházak 
szakszerű üzemeltetését?

2. Amennyiben fizikálisan nem tudják ellenőrizni ezeket, milyen adminisztrációs 
ellenőrzéssel tudják kiszűrni a szabálytalan üzemeltetőket?

3. Ki kívánják vizsgálni Sárhegyi Judit "Zselici Hajlék" nevű szálláshelyhez kötődő 



támogatását?

Budapest, 2018. december 5. 
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